



الحاجر للمتفجرات
Hajar Explosives

شركة الفجر العالمية ش.م.ع.
AL FAJAR AL ALAMIA CO. SAOG

P.O. Box : 78, City Centre Al Qurum
Postal Code : 102, Sultanate of Oman
Tel. : +968 24614707
: +968 24593274
: +968 24590064
Fax : +968 24587847
E-mail : alfajar@alfajar.co.om
C.R. No. : 1550209

ص.ب: ٧٨. قرق سميتي سنتر
الرمز البريدي : ١٠٢. سلطنة عمان
هاتف: +٩٦٨ ٢٤٦١٤٧٠٧
: +٩٦٨ ٢٤٥٩٣٢٧٤
: +٩٦٨ ٢٤٥٩٠٠٦٤
فاكس: +٩٦٨ ٢٤٥٨٧٨٤٧
البريد الإلكتروني: alfajar@alfajar.co.om
س.ت رقم: ١٥٥٠٢٠٩

04th October 2022

<p>Invitation to a discussion session to present and discuss the audited financials statements for the period ended 30th June 2022</p>	<p>الموضوع: دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 م</p>
<p>Al Fajar Al Alamia Co SAOG would like to invite all investors and financial analyst to a virtual discussion session.</p> <p>The agenda of the session will be to present the financials results for the period ended 30th June 2022 which was announced on MSX website. The session will be held on Monday, 10th October 2022 at 1: 00 PM for half an hour.</p> <p>This session will be conducted via Microsoft Team, on the link below.</p>	<p>تود شركة الفجر العالمية ش.م.ع. دعوة جميع المستثمرين و المحللين الماليين الى جلسة نقاشية افتراضية :</p> <p>سيكون جدول أعمال هذه المناقشة هو تقديم النتائج المالية المدققة لفترة السنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2022م والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط وستعقد الجلسة النقاشية في يوم الاثنين الموافق 10 أكتوبر 2022 م في الساعة 1:00 مساء ولمدة نصف ساعة.</p> <p>سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي و المسموع من خلال الرابط أدناه:</p>
<p style="text-align: center;">Microsoft Teams meeting Join on your computer, mobile app or room device Click here to join the meeting Meeting ID: 374 125 830 495 Passcode: neVr6k</p> <div style="text-align: center;"></div>	
<p>For more information, please contact the investor's relations officers:</p> <p>Ms. Laila Said Salim Al Hadi (Telephone No. +968 92432813 or email : laila@alfajar.co.om).</p>	<p>ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين: الفاضل/ ليلي سعيد سالم الهادي البريد الإلكتروني : laila@alfajar.co.om هاتف: 92432813</p>

Mohd Talal Omar
Chief Executive Officer

